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Behandling: 
Harald Berg (FrP) tok opp Kristian Dahlberg Hauges (FrP) forslag fra formannskapet 27.5.2008: 
Bystyret vedtar at piggdekkavgiften i Trondheim avvikles, da målsettingen om 80% piggfriandel anses 
oppnådd. 
 
Votering: 
Ved alternativ votering mellom innstillingen og Bergs forslag ble innstillingen vedtatt mot 15 stemmer 
(13FrP, 1PP, 1DEM) avgitt for Bergs forslag. 
PP, DEM sluttet seg til flertallsmerknaden fra komiteen. 
 
VEDTAK: 
 
1. Bystyret tar gjennomføring av ordningen med gebyr for bruk av piggdekk slik som beskrevet for 
vintersesongen 2007/2008 til etterretning. Ordningen med piggdekkgebyr videreføres. 
 
2. Bystyret vedtar at dekkrefusjonsordningen videreføres fram til 31.12.2008 etter samme prinsipper 
som forrige sesong. Ordningen omfatter bileiere bosatt i Trondheim, bileiere som studerer i 
Trondheim og bileiere som bor i annen kommune og jobber i Trondheim. 
 
FLERTALLSMERKNAD – H, Ap, FrP, SV, V, KrF, Sp, MDG, PP, DEM: 
I sesongen 2007/2008 har det vært foretatt flere ulike målinger for å undersøke hvor stor andel av 
befolkningen som bruker piggdekk. Undersøkelser viste svært store forskjeller i piggfriandel; fra 
60,4% - 79,5%. 
Da piggdekkgebyret ble innført i november 2001, ble det vedtatt at 80% av bilkjøringen må foregå 
med piggfrie vinterdekk for at gebyrordningen skulle avvikles. 
Vi mener derfor at man må bli enig om en tellemåte slik at det ikke hersker usikkerhet om hvilken 
tellemåte som skal benyttes. Vi ber derfor rådmannen utrede dette. 
Innbyggerne i Trondheim har krav på forutsigbarhet og må kunne stole på de vedtak som fattes. 
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